

《单词百科:beh是什么意思?beh怎么发音?beh的解释和用法》

英语单词beh是什么意思?beh怎么读?beh怎么发音?美加网为您整理了beh的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



beh的意思

1、abbr.behaviour 行为, 态度;behaviourism 行为主义;

beh的双语例句

1、Amorphous beryllium hydride , as ablator, can increase conversion from laser to X-rays .

非晶 BeH₂ 材料作为烧蚀层, 掺入高Z元素后可以提高激光 -X 光的转换效率.

2、Clinical neurological function wad assessed with combined behavioral score (CBS).

应用联合行为评分 (Combinedbehavioral score,CBS) 评价脊髓神经运动功能.

3、Clinical neurological function was assessed with combined behavioral score (CBS).

运用联合行为评分 (CombinedBehavioral Score,CBS),评价脊髓运动功能。

4、Behe uses the example of a mousetrap.

Behe用捕鼠器作例子。

5、"After a short pause, real GDP growth will reaccelerate, " said Nariman Behravesh of IHS Global Insight.

环球通视 (IHSGlobalInsight) 的纳里曼·贝拉维许 (NarimanBehravesh) 表示：“短暂停顿之后，实际GDP增长会再次加速。”

6、The above mentioned extreme response and capsizing behavior can be called the extreme behavior of an ocean structure.

上述的极端响应和倾覆行为可统称为海洋结构物的极端行为 (extreme behavior)，本文研究用几种不同的方法来分析海洋结构物的上述极端行为。

7、Amorphous beryllium hydride, as ablator, can increase conversion from laser to X-rays.

非晶BeH₂材料作为烧蚀层，掺入高Z元素后可以提高激光-X光的转换效率。

8、Post-conflict behavior has been reported in most of non-human primates.

冲突后行为(post -conflictbehavior)在非人灵长类中普遍存在。

9、Objective: To assess the reliability and validity of the behavioral pathology in Alzheimer's disease rating scale (BEHAVE-AD).

目的：评定阿尔茨海默病 (AD) 病理行为评分表 (BEHAVE-AD) 的信度和效度。

10、BPSD were assessed with the Behavioral Pathology in Alzheimer Disease Rating Scale (BEHAVE AD) and the Cohen Mansfield Agitation Inventory (CMAI).

采用Alzheimer病行为症状评定量表 (BEHAVE-AD)、Cohen-Masfield激惹性问卷 (CMAI) 评定痴呆患者BPSD。

11、Methods 46 patients with AD were assessed with the behavioral pathology in Alzheimer's disease rating scale (BEHAVE-AD), mini mental state examination (MMSE) and the clinic dementia rating (CDR) at the day of hospitalized.

方法46例AD患者在入院当天作AD病理行为评分表（BEHAVE-AD）、简易智力状态检查（MMSE）及临床痴呆评定表（CDR）评定。

12、Methods In 30 patients with AD and 30 patients with VD, BPSD were assessed by the behavioral pathology in Alzheimer's disease rating scale (BEHAVE-AD) and the (Cohen-) Mansfield Agitation Inventory (CMAI).

方法对30例AD及30例VD患者，采用Alzheimer病行为症状评定量表（BEHAVE-AD）、Cohen-Mansfield激惹性问卷（CMAI）评定患者BPSD。

13、Branson: Behind the Mask by Tom Bower, Faber& Faber, £ 20

《面具下的布兰森》（Branson:Behind the Mask），汤姆·鲍尔（Tom Bower）著，Faber&Faber出版，定价20英镑

以上是美加网为您整理的beh怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于beh的用法、beh的释义、beh的相关详情请点击：<https://dict.tjqzz.com/beh>

